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Achterste rij vlnr: Yde Klopman, Joost Brouwer, Tycho Dellink, Victor Evenblij, Martijn Visarius, Jaydey Bongers, Sander Bezem 
Middelste rij vlnr: Jesse Westerweel, Marc Brouwer, Bert Wierdsma (teammanager), Kick Maatman (hoofdtrainer), 

Richard Brugman (verzorger), Stijn Rorije, Bryan Flierman
Voorste rij vlnr: Ronel Antonia, Milan Beumer, Daniël Savelkoel, Jesse Klopman, Luuk Helms, Niek Riksten, Kai van den Beld, 

Op de foto ontbreken: Roy Gerritsen, Tom van den Berg, Anco Jansen van ‘t Laar (keeperstrainer) en assistent-scheidsrechter Sem Faber

Achterste rij vlnr: 
Chiel van de Brink, Vic Holtkamp, Sam de 
Groot, Rik Meijerman, Quinn van Beijnum, 

Ramon Huisman, Jorrit Draaijer. 

Middelste rij vlnr: 
Daan Klein Ovink, Robin Wiltink, Jordy den 
Toom, Bram van de Waarde, Tonnis Pruis, 

Zemir Mujic, Rik Weulink, Lars Vinke, Vincent 
Kappert, Lars Pleiter. 

Voorste rij vlnr: 
Lars Willemstein, Darshon Reina, Rob Riksten, 

Jeroen Gerrits, Cas Rostang, Jop Wientjes, 
Mathias Anindjola.

Niet op de foto: 
Rick vd Brink, Randal Everink.

Staand: 
Wesley Oosthof (trainer), Manuela Wijers, 

Chayella Roelvink, Marissa Zomerhuis, 
Marjet van de Poll, Julia Isrif, 

Daphne Heemsbergen, Rowena Zomerhuis, 
Tulsi Suyal, en  Monique Smalbrugge.

Zittend: 
Zoë Groenenberg, Fleur Davelaar, 

Maud Roca Longares, Lonneke Waaijer, 
Samantha Konkelaar, Sophie te Wierik, 

Anne van Pijkeren en Lauren Branderhorst.

Niet aanwezig: 
Annelot Winkler, Marit Kattenberg, 

Manon Zengerink, Tonnis Pruis (trainer), 
Marisa Sancho Klunder en Sharomy Roelvink.
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Heren 2Heren 2

Dames 1Dames 1
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Teams FC RDC Positie Teams in 
poule

G W GL V P + - PM

Mannen Veld Zaterdag 1  5 13 24 11 5 8 38 62 32 0

Mannen Veld Zaterdag 2  4 10 18 8 6 4 30 42 25 0 

Mannen Veld Zaterdag 3  12 12 22 3 1 18 10 31 140 0 

Mannen Veld Zaterdag 4  4 11 20 11 3 6 36 65 38 0 

Mannen Futsal 1  10 10 18 2 0 16 6 48 104 0 

Mannen Futsal 2  7 11 19 9 1 9 28 81 86 0 

Mannen Futsal 3  4 8 20 8 6 6 30 94 80 0 

Mannen Futsal 4  6 12 22 8 3 11 27 66 83 0 

Mannen Futsal 5  9 12 21 6 1 14 19 72 85 0 

Mannen Veld Zondag 35+1  6 11 19 8 2 9 26 42 50 0 

Mannen Veld Zondag 35+2  4 11 19 10 4 5 34 43 52 0 

JO19-1  10 11 10 1 4 5 7 25 26 0 

JO19-2  2 7 12 7 1 4 22 52 23 0 

JG1  4 5 10 3 0 7 9 20 57 0 

JO17-1  6 14 12 7 1 4 22 29 23 0 

JO17-2  11 11 10 2 0 8 6 17 43 0 

JO15-1  12 12 11 1 1 9 4 10 52 0

JO14-1  5 8 14 4 2 8 14 24 49 0 

JO14-2  14 14 13 1 1 11 4 19 68 0

JO13-1  8 12 11 3 1 7 10 23 30 0 

JO13-2 5 14 13 7 4 2 25 58 32 0 

JO11-1  5 6 5 1 1 3 4 13 28 0 

JO11-2  2 6 5 3 0 2 9 20 15 0 

JO11-3  5 6 5 1 1 3 4 14 22 0 

JO11-4  2 6 5 4 0 1 12 32 22 0 

JO10-1JM

Geen uitslagen en standen

Bij deze competities worden geen uitslagen en standen 

weergegeven. De spelers in deze leeftijdscategorieën 

bevinden zich in een ontwikkelfase, waarbij de competitie 

geen doel maar een middel is dat bijdraagt aan het spelplezier 

en de individuele ontwikkeling.

JO10-3

JO10-4

JO9-1

JO9-2JM

JO9-3

JO9-4

JO8-1

JO8-2JM

JO8-3

JO8-4

Teams SVO Deventer’21 Positie Teams in 
poule

G W GL V P + - PM

VR1  6 12 22 10 0 12 30 36 48 0 

VR30+1  1 4 12 8 3 1 27 18 8 0 

MO20-1  3 5 4 1 2 1 5 1 2 0

MO20-2  3 7 12 6 3 3 21 39 22 0 

MO17-1  7 8 13 4 1 8 13 28 40 0 

MO15-1  2 8 14 9 4 1 31 53 20 0 

MO15-2  6 8 14 4 0 10 12 18 46 0

MO13-1  6 6 5 0 2 3 2 2 7 0

MO13-2  2 7 12 7 3 2 24 32 13 0

MO11-1  3 7 4 2 0 2 6 17 5 0 

Beste voetbalvrienden van FC RDC, 

Het seizoen is weer ten einde. Voor jullie ligt 
weer een nieuwe uitgave van ons FC RDC 
Magazine. Het is weer een mooi seizoen 
geweest, waarin de teams met veel plezier 
hebben getraind en gevoetbald! Hiernaast een 
overzicht van de prestaties van de teams van 
FC RDC en SVO’21, voor zover bekend op het 
moment van schrijven. 

Graag vraag ik aandacht voor onze nieuwe 
Sponsorcommissie: Voorzitter en mede-Redactielid Rik 
Meijerman vertelt er elders in het Magazine meer over. 
Ook is er een verslag van het tripje van de Vrienden 
van FC RDC, dat zich dit jaar in het Belgische Mechelen 
afspeelde. Passend voetbal komt aan bod: spelers en 
trainers hebben een clinic gehad Peter van Meerten 
van Heracles Almelo. Daniël Savelkoel zet de Mini’s 
in het zonnetje. Kick Maatman blikt terug en kijkt 
natuurlijk ook vooruit naar het nieuwe seizoen. 

Ook is er aandacht voor het feit dat FC RDC gastheer 
is geweest voor de deelnemers aan de Roparun. De 
lopers en hun begeleiders van Team Stoer konden 
hier een verfrissende douche nemen, van een warme 
maaltijd genieten en hun vermoeide lijf even laten 
masseren. 
Als vereniging met een sterk maatschappelijk 
karakter werken we hier graag aan mee en hebben al 
toegezegd dat ze volgend jaar weer welkom zijn. 

Natuurlijk hebben we de vaste rubrieken ook nog, afijn 
te veel om hier op te noemen. Heel veel leesplezier bij 
het doornemen van dit nieuwe magazine! 

Ik wens jullie een fijne zomer en tot ziens in het nieuwe 
seizoen op ons mooie Sportpark. 

Bart Riksten,
Redactie FC RDC Magazine
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Van de Redactie: het seizoen zit er weer op!

Link en QR-code naar de online versie van het magazine: 
https://www.fcrdc.nl/wp-content/uploads/fcrdc/FCRDC-magazine2_2024-web.pdf



“Thuis in 
lekker eten”

Harmsen, keurslager
Dorpsstraat 6a • 7431 CK Diepenveen

tel. 0570 591275
www.harmsen.keurslager.nl

PIET HAVERHOEK RECYCLING
IJZER EN METAALHANDEL

Het adres voor al uw ijzer, lood, zink, koper, metaal, ect.
dagelijks geopend

zaterdag op afspraak

BAARLER MARSWEG 6 SCHALKHAAR
TEL. 0570-551409 06-51213108 FAXNUMMER 0570-551719

 De mooiste keukens voor de laagste prijs




Openingstijden:
Dinsdag t/m vrijdag 9.00 uur - 17.00 uur
Zaterdag 10.00 uur - 16.00 uur

Schonevaardersstraat 8d, 7418 CC Deventer
Telefoon: (0570) 622 102
Fax: (0570) 622 297
info@brouwerkeukens.nl   
www.brouwerkeukens.nl



We hebben onderzocht wat ervoor 
nodig is om ‘gasloos’ te worden. We 
hebben gesproken met onze facilitaire 
mensen (Ronald, Barend, Frits) en met 
een adviseur (we kennen Joost ten Bulte 
al wat langer). Wat is verstandig, wat is 
nodig, wat is haalbaar? Hoeveel subsidie 
kunnen we proberen binnen te halen? 
En we spraken met een bedrijf dat een 
offerte voor ons heeft gemaakt. Het ging 
over warmtepompen en zonnepanelen 
(de technische kant) en over de vraag op 
welke momenten we de meeste energie 
nodig hebben. Niet overdag, maar in 
de avonduren. Hoe zit het precies in de 
winterperiode?

Maar…….. tijdens een laatste overleg 
hebben we toch de rem erop gezet. We 
durven het niet aan. De politieke situatie 
is op dit moment zo dat we onzeker zijn 
of bepaalde verduurzamings-regelingen 
nog gelden en of subsidies blijven of 
verdwijnen. Och, dan wachten we de 
ontwikkelingen toch een of twee jaar 
af? Helaas, dat kunnen we niet omdat 
we zitten met verouderde boilers. We 
moeten die (en een ketel) op korte 
termijn vervangen om te voorkomen 
dat we opeens geen warm water meer 
hebben bij de douches. We kunnen dus 
niet een jaartje wachten. Dat houdt in 
dat we voor de korte termijn een forse 
investering moeten doen om ons ‘oude’ 
systeem draaiende te kunnen houden. 
Dat geld hebben we niet op de plank 
liggen, dus we zullen daarvoor een 
oplossing moeten bedenken. 

Een tweede onderwerp dat gaat over de 
toekomst van onze club betreft de SVO 
Deventer ’21. Ook dit seizoen hebben 
we een paar keer gesproken met het 
Bestuur van Deventer ’21. Er speelt altijd 
wel wat (zoals bij elke voetbalclub), maar 
over het algemeen zijn wij als Bestuur 
zeer tevreden over hoe het gaat en hoe 
het Bestuur van de SVO zich inzet voor 
het meiden- en vrouwenvoetbal. Andere 
verenigingen in Deventer hebben meer 
moeite om ‘massa’ te creëren, voldoende 
speelsters om teams levensvatbaar te 
houden.  De meiden/vrouwenafdeling 
van Helios/Schalkaar heeft daarom 
contact gezocht met Deventer ’21. Is er te 
praten over een vorm van samenwerken? 
Praten kan altijd, zo was de gedachte. 
Daar is het volgende uitgekomen:
•  Praten over vergaande samenwerking 

of fusie in niet aan de orde. Daar is het 
nog veel te vroeg voor. Dat vindt niet 
alleen de SVO, maar ook de besturen 
van Sportclub Deventer en FC RDC;

•  Wel is uitgezocht of er in praktische zin 
kan worden samengewerkt. Eigenlijk 
precies zoals we ook zijn begonnen, 
FC RDC en Sportclub Deventer: als 
ergens spelers te veel zijn en aan de 
andere kant spelers te weinig, dan kun 

je elkaar helpen. Dan kunnen speelsters 
blijven voetballen in een team;

•  Zo hebben we een paar 
afspraken kunnen maken bij drie 
leeftijdscategorieën. Om speelsters 
te kunnen uitwisselen, moeten 
we van de KNVB (alleen voor die 
leeftijdscategorieën) die samenwerking  
vastleggen. Het lijkt er dan op dat 
teams van Helios/ Schalkhaar onder 
de SVO-vlag spelen. Zo is het logisch 
dat dit bij sommige speelsters vragen 
opriep (ook bij ons). Het is echter 
niet meer dan een administratieve 
handeling. Meer dan het uitlenen van 
speelsters is het niet. Ons Vrouwen 1 
is voor ons gewoon Dames 1, hoe de 
KNVB het ook registreert. 

De positie van het Bestuur is als volgt: wij 
willen graag een goedlopende meiden-/ 
vrouwenafdeling, met voldoende ‘massa’ 
om toekomstbestendig te zijn. Om dat 
mogelijk te maken werken we samen met 
Sportclub Deventer. Alleen kunnen we 
het niet. Als verdergaande samenwerking 
dit doel dichterbij brengt, dan willen we 
er graag over nadenken. Maar aan de 
andere kant zien we ook wel heel wat 
beren op de weg. Zoals we in Deventer 
zeggen: er moet nog wel heel wat water 
door de IJssel……

Fijne vakantie en tot bij de Pepe Cup!

Paul van Gurp,
Voorzitter FC RDC.
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Van de bestuurstafel

Het voetbalseizoen eindigt meestal eind mei. Voor het Bestuur is het dan 
meestal nog niet afgelopen. Er moeten nog dingen worden afgehandeld en 
we moeten de blik alweer op het nieuwe seizoen richten. En soms moeten 
we nog verder vooruitkijken. Zo buigen we ons al een poos over hoe we ons 
clubhuis toekomstbestendig kunnen maken. Niet wat betreft de inrichting 
(niks meer aan doen!), maar wat betreft de energiehuishouding. Met andere 
woorden: wat is er nodig om ons gebouw te verduurzamen. 
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De Vrienden van FC RDC op stap

Zo was de aankondiging van de trip van ‘De club van 100’. Een club mannen en enkele 
dames die belangeloos investeren in de club en af en toe een tripje samen maken naar 
een leuke wedstrijd in het buitenland. Mechelen was de bestemming begin april voor de 
twaalf deelnemers, een gemêleerd gezelschap.

Verschillende functies, achtergronden 
en leeftijden maakten het tot een bont 
gezelschap dat zich in twee busjes liet 
verplaatsen vanaf het Sportpark Borgele. 
Onderweg dus ook uiteenlopende 
gesprekken en zelfs een spontaan 
tot stand gekomen quiz waarbij de 
muziekkennis van de jaren ’70 en 
’80 werd getest. Aan een hapje en 
drankje was ook gedacht, de een dronk 
voorzichtig een Radler; de ander ging 
helemaal los op de alcoholversie.

Halverwege, gedurende een plas- en 
rookpauze, werd er hier en daar 
gewisseld van busje, de sfeer bleef 
ongemeen ontspannen en spraakzaam. 
Omwille van de tijdsdruk werd er 
rechtstreeks gekoerst naar Brouwerij 
‘Het Anker’, al sinds 1872 de thuisbasis 
van onder meer de Gouden Carolus. De 
groep wandelde vanaf de parkeergarage 
naar de statige brouwerij aan de rand 
van het centrum, alwaar we hartelijk 
werden ontvangen met een heerlijk 
accent en genoten van de enthousiaste 
en trotse verhalen over de eeuwenoude 
brouwerij.

Naast het brouwproces van het bier, 
genoten we ook van een uitzicht 
over Mechelen en zelfs van de whisky 
waarmee de stadsbrouwerij sinds enige 
jaren actief is. De familiebrouwerij kent 
enkele kenmerkende Belgische bieren 
waarmee het sterk in de markt staat. De 
groep genoot van de geschiedenis en 
schuifelde achter elkaar langs de nauwe 
gangen en oude trappen, loerde in de 
stoffige ruimtes waar bieren en whisky’s 
liggen te rijpen.

Mooi al die stoere verhalen, maar laat 
maar eens proeven! De whisky was 
verrassend goed, onbekend nog in 
Europa, maar bijzonder smaakvol. De 

bieren vielen nóg 
beter in de smaak, al 
snel rolden de verhalen 
over de biertafels, 
maar vielen er soms ook 
opvallende stiltes als de 
groep stilletjes genoot van 
het heerlijke donkerbruine 
gerstenat. Dankbaar en wijs 
daalde de groep af naar de 
winkel waar de nodige whisky’s 
en bijzondere bieren gretig 
werden ingeslagen.

Terug naar de twee busjes 
die de groep naar een 
parkeergarage leidden nabij het 

centrum. Sommigen 
hadden wel moeite met 
de ‘korte’ wandeling, de 

groep spleet in tweeën, 
maar dat leverde juist 

weer leuke verhalen en 
grappen op. Na eenmaal 

de kamers te hebben 
geïnspecteerd, was het 

centrum doelwit van de groep 
die in een gezellige ‘Vleeshalle’ 
zich tegoed deed aan allerlei 

lekkernijen die het Belgische 
Mechelen te bieden heeft.

Dan de tocht naar het 120 
jaar oude Racing Mechelen, 
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De Vrienden van FC RDC op stap

gehuisvest in het karakteristieke Oscar 
Vankesbeeckstadion, een pareltje 
wat op menig stadionhopper zijn 
wensenlijstje staat. Die hoppers moeten 
wel opschieten, want de plannen voor 
het nieuwe stadion liggen klaar. Het 
concept van het gebouw dat niet alleen 
dienst zal doen als voetbalstadion, maar 
ook als centrum voor diverse recreatieve 
activiteiten en een ondergrondse parking 
onder het hoofdveld van het stadion. 
Weg charme, weg kneuterigheid; 
welkom moderne blokkendoos in het 
oude centrum van Mechelen. De echte 
supporter treurt, maar de toekomst 
lonkt, aldus de tegenstanders.

De stadionlampen toornden hoog boven 
de wijk uit. Eenmaal om de hoek van een 
flatgebouw herrijst een heerlijk klassieke 
entreehek met daarnaast kleine kassa’ 
s in de stadionmuur waar de tickets 
voor de hoofdtribune werden verkocht. 
Eenmaal binnen vergaapten we ons 
aan de mooie oudheid, van een kaal 
trainingsveld naast de hoofdtribune, tot 
aan de onoverdekte staanplaatsen achter 
de goal.

Het veld was in slechte conditie, net 
als de tribunes, de gehele staat van 
het stadion en het flatgebouw ernaast. 
Echter dat maakt het juist zo mooi, 
rauw en authentiek! Loshangende 
elektriciteitsdraden, afgebladerde 
reclameborden, betonrot en ga zo maar 
door. Aan alles merk je wel dat dit 
stadion passie heeft. Waar voetballers Rik 
de Saedeleer, Jozef Mannaerts, maar 
ook Joop Lankhaar, Henk Vos en 
Bennie Wijnstekers hun zweetdruppels 
achterlieten.

Helaas is Racing inmiddels afgezakt 
naar de amateurs en een terugkeer 
naar het hoogste Belgische niveau lijkt 
er voorlopig niet in te zitten, vandaar 
de drang naar een nieuw modern 
onderkomen. Maar wat gaat dat doen 
met de sfeer want, ondanks dat het 

stadion amper gevuld was, bleek 
de sfeer uitmuntend. In het ruim 
6.000 plaatsen tellende stadion 
zaten en stonden toch maar 
mooi zo’n 2.000 enthousiaste 
Belgen die avond, evenals een 
groep van twaalf ‘Ollanders’.
Die vielen dan ook direct op, 
wat vervolgens leidde tot leuke 
gesprekken met de fans, de 
vrouwen en ouders van spelers. 
Het niveau van de wedstrijd 
paste moeiteloos bij het 100 jaar 

oude onderkomen van de wit - groenen. 
De tegenstander bleek slimmer en ging 
de rust in met een 0-1 voorsprong. In 
het tweede deel leek een driepunter ver 
weg voor de thuisclub; echter twee rode 
kaarten voor de uit-club zorgden voor 
een volledige kanteling van het duel. 
De scheidsrechter deelde ontelbaar veel 
kaarten uit, voor ieder wissewasje wel 
een, waarna Racing er met de winst van 
tussen ging.

Iedere lid van de groep maakte dat 
op zijn eigen manier mee. Zo zat 
een groepje op de heerlijke gebogen 
hoofdtribune, sommigen dwaalden 
rond langs de krochten van het stadion, 
anderen bleven achter in de kantine en 
enkelen sloten zich aan bij de fans achter 
het doel. Een ieder beleefde en genoot 
op zijn manier van het duel, de sfeer 
en het Belgische bier. Na afloop sloot 
iedereen zich aan bij de kantine onderin 
het stadion waar vele gesprekken leidden 
tot een prachtig slot van dit avontuur.

De voorzitter van Racing was inmiddels 
gekieteld in zijn trots en nam een deel 
van de groep mee naar het spelershome 
annex ontvangstruimte. Daar keken 
enkele, zich veilig gewaande bezoekers, 
even vreemd op van die FC RDC-ers, 
maar al snel veranderde het in warme 
wederzijdse belangstelling en wederzijds 
respect. Eén slim lid van de groep paaide 
een oud-collega van Thibo Baeten (speler 
GAE Red.), wat uiteindelijk leidde tot een 
uitnodiging om de aloude bestuurskamer 
te mogen bezoeken. Toen de rest van 
de groep ook hun weg naar boven had 
gevonden en de scheidsrechters uit 
waren gegeten in die ruimte, vergaapte 
de Deventer-groep zich aan de historie, 
pracht en praal van deze ruimte. 
Authentieke stoelen met handgedraaide 
elementen en aloude logo’s verweefd in 
de sierlijke oude kussendelen. Stoffige 
trofeeën en eeuwenoude foto’s sierden 
de wand; het ene verhaal werd trotser 
verteld dan het andere. Het liet een 
diepe en warme herinnering achter bij de 
groep die er wel dorstig van werd.

Zodoende verlieten we het stadion en 
onze nieuwe vrienden, lieten het 100 
jaar oude bouwwerk achter, wetende 
dat het de laatste keer was dat we het 
aanschouwden. Eenmaal in het hartje 
van Mechelen bleken ook daar de Belgen 
vriendelijk, nieuwsgierig en werden 
mooie verhalen en anekdotes gedeeld. 
Met de mooi uitgelichte Sint-Rombouts 
kathedraal op de achtergrond ging de 
groep uiteen, sommigen terug naar het 
hotel, anderen richting een andere tap. 
Terwijl de ene de weg terugvond op de 
achterbank van een pizza-koerier, de 
andere struikelden over de kasseien en 
weer anderen een dronken medebroeder 
tot drie maal toe naar bed brachten, 
werd er uiteindelijk door iedereen vredig 
geslapen.

De volgende ochtend was iedereen op 
tijd bij het ontbijt, onafhankelijk van de 
geslapen uurtjes op Belgische grond. 
Doel was voor de wedstrijden van de 
zondag weer terug te zijn. De ene voor 
kampioen PSV, de meesten om de 
rood-gele trots te volgen die haar weg 
vervolgde richting Europees voetbal. Wat 
mooi zou het zijn als Kowet een heerlijke 
club zou loten met ook zo’n prachtig 
romantisch en authentiek stadion. Want 
uitjes als deze zijn onvergetelijk…

Erik van Luttikhuizen
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1)  Wie scoorde in 1986 met zijn hand in de kwartfinale van 
het WK tegen Engeland? 

2)  Welke Duitse term kun je gebruiken wanneer een speler 
net doet alsof er een overtreding op hem 

    wordt gemaakt? 
3)  Welke Engelse voetbalclub heeft als bijnaam 

The Gunners?
4)  Wie speelde meer interlands: Frank de Boer 

of Edwin van der Sar?
5)  Waar staat de afkorting VAR voor in het 

voetbal?
6)  Welke Argentijnse voetballer wordt ook wel De Vlo 

genoemd?
7)  Wie was in 2023/2024 met ?? doelpunten topscorer van 

de Eredivisie?
8)  Welke twee Duitse teams spelen tegen 

elkaar in ‘Der Klassiker’?
9)  Van welk land wordt het nationale elftal de 

Rode Duivels genoemd?
10)  Hoe noem je een penalty waarbij de 

nemer de bal recht door het midden stift?

Niets is natuurlijk zo leuk als met je vriendjes en vriendinnetjes te voetballen bij FC RDC! Maar nu is het vakantie, dus 
geen trainingen en wedstrijden. Ook als je thuis of op vakantie bent, is het leuk met voetbal bezig te zijn. De website 
https://www.voetbalspelletjesonline.nl/ biedt gratis voetbalspelletjes aan. Sommige zijn wat makkelijker en andere wat 
moeilijker. Twee voorbeelden:

Expert Goalkeeper Soccer Stars Jigsaw

https://www.voetbalspelletjesonline.nl/voetbal/expert-goalkeeper/ https://www.voetbalspelletjesonline.nl/voetbal/soccer-stars-jigsaw/

Voetbal Doolhof
Start

Einde

Vakantie is dè tijd om je voetbalkennis te testen in een 
gezellige voetbalquiz! Speel tegen elkaar of in teams. 
Vraag je ouders voor een prijs voor de winnaar; wie weet 
levert dat wel een lekker ijsje op!
Enneh, zoeken op internet is natuurlijk niet toegestaan. 😊
De antwoorden vind je op pagina 26
Veel plezier!
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De Mini’s 

Sterrenleague
Gedurende het seizoen doen we 
met onze Mini´s mee aan een aantal 
sterrenleagues. Dit zijn toernooitjes 
waarbij ze spelen tegen de Mini’s van 
andere verenigingen. In november was 
het onze beurt om het toernooi te 
organiseren. Dit vergt elk jaar toch even 
tijd aangezien er rond de 100 kinderen 
en hun ouders Sportpark Borgele 

komen bezoeken! We hadden dit jaar 
een speciale gast, Kootje, de mascotte 
van Go Ahead Eagles. Kootje was naar 
Sportpark Borgele gevlogen om de 
spelers het veld op te begeleiden, terwijl 
de klanken van de Champions League 
Hymne uit de speakers schalden. Deze 
dag was hierdoor al geslaagd voordat er 
überhaupt werd gevoetbald. Toen alle 
Mini’s vervolgens ook nog enthousiast en 
vol plezier de wedstrijdjes speelden was 
het feest compleet! De sterrenleague in 
november 2023 was een groot succes!

Sinterklaas
Naast Kootje kregen de Mini’s dit jaar 
nog meer bezoek: zo kwam Sinterklaas 
samen met zijn Pieten langs in het 
clubhuis. Voordat de goedheiligman 
langskwam was er eerst een 

Pietentraining, waarbij er natuurlijk weer 
genoeg uitdagende voetbalopdrachten 
onder leiding van twee Pieten uitgevoerd 
moesten worden werd.
 
Paaseieren zoeken
Dankzij de enthousiaste 
Activiteitencommissie hadden we dit 
jaar ook nog bezoek van de Paashaas. 
De Mini’s moesten in eerste instantie zo 
snel mogelijk alle paaseieren zoeken die 
rond het veld waren verstopt. De meeste 
kinderen kwamen met hun handen 
vol paaseieren en met hun tong op de 
schoenen terug. Dit harde werk werd 
later rijkelijk beloond met een heuse 
chocolade Paashaas. Ook de Paastraining 
was weer een groot succes, met dank 
aan de Activiteitencommissie!

We zijn dit seizoen met een enthousiaste groep van ongeveer vijftien Mini’s 
gestart. Al snel merkten we dat ook dit jaar bij de Mini’s weer enorm snel 
groeien. Door het enthousiasme en de inzet van onze trainers kunnen wij 
deze groei aan. Later meer over de trainers! 

De Mini’s 2023 - 2024
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Speciale ‘begeleiderstrui’
Gedurende het seizoen zijn alle trainers 
aangekleed met een speciale FC RDC 
Mini’s Begeleiders trui. De truien zijn 
geschonken door de Stichting  De 
Vrienden. Via deze weg wil ik de 
Vrienden van FC RDC hiervoor graag 
bedanken! Door de truien staan we als 
trainers weer als eenheid op het veld 
en kunnen ouders en kinderen ons 
makkelijker herkennen en aanspreken. 
Hier zullen de trainers nog lang plezier 
van hebben!

Opkomst FC RDC - Sportclub Deventer
Tijdens de laatste wedstrijd van het 
Eerste Elftal heeft een deel van onze 
Mini’s meegelopen aan de hand van 
een speler. Dit was aan het begin 
toch best wel een beetje spannend: 
heel veel mensen, allemaal een echte 
scheidsrechter en tot slot vuurwerk. 
De kinderen waren onder de indruk en 
vroegen zich af of dit elke wedstrijd zo 
was, “Zo wil ik het veld ook wel oplopen 
voor een wedstrijd.” zeiden ze tegen 
elkaar. Ze moeten nog een paar jaartjes 
wachten en dan zullen er vast een paar 
doorstromen naar het Eerste.

Laatste training
Aan elk seizoen komt ook een 
eind en stoppen de trainingen. Alle 
Mini’s zijn getoetst op een aantal 
voetbalvaardigheden. De Technische 
Commissie van de Mini´s, die het vanaf 
een afstandje heeft beoordeeld waren 
er al snel uit. Alle Mini’s van FC RDC 

hadden hun kwaliteiten meer dan 
laten zien en ontvingen een FC RDC 
voetbaldiploma….. mooi om boven het 
bed te hangen. 

Nieuwe trainers gezocht
Nadat alle kinderen vol trots hun diploma 
in ontvangst hadden genomen, was 
het tijd om afscheid te nemen van een 
aantal trainers. Helaas hebben we vaak 
jonge trainers die nog een vervolgstap 
willen maken of bepaalde keuzes moeten 

maken voor hun studie. Ook hebben we 
een aantal enthousiaste ouders die met 
hun kind doorschuiven naar een onder 
O8-team. Deze keuzes zijn natuurlijk 
logisch en we zijn blij dat iedereen 
zich zo betrokken voelt en graag wil 
helpen. Alleen door het stoppen van 
deze trainers hebben we volgend jaar 
weer ruimte voor een paar enthousiaste 
nieuwe trainers te hebben! Lijkt je dit 
leuk of wil je er meer over weten, laat dit 
dan aan mij of aan een van de andere 
trainers weten! Ik ben bereikbaar op 
nummer 06 -3730 7420.

Tot slot……
Graag wil ik iedereen bedanken die dit 
seizoen een bijdrage heeft geleverd aan 
onze Mini’s. Op naar  volgend seizoen 
met nog meer voetbalplezier.  

Met sportieve groet,

Daniel Savelkoel
Coördinator/ trainer Mini’s en JO-8



G E Z O C H T

In de Redactie zijn verschillende taken. Sommige doen we met z’n allen, zoals het 
bedenken van onderwerpen, en andere taken liggen weer meer bij één persoon. 

Dat heeft met interesse en mogelijkheden te maken. Zo zorgt Thejo er onder andere 
voor dat het Magazine wordt geprint en verzonden, Bart verzorgt de gehele opmaak 

en Monique redigeert veelal de artikelen. Bijgaand overzicht geeft een indruk van 
wat we zoal doen:

•  Het FC RDC Clubmagazine verschijnt drie 
keer per seizoen;

•  Er zijn zes Redactie-overleggen die meestal 
in het Clubhuis plaatsvinden;

•  De Redactie als geheel bepaalt de 
onderwerpen voor de komende editie;

•  Vervolgens worden de onderwerpen 
onder de Redactieleden verdeeld. Dat 
kan verschillende dingen inhouden: 
mensen vragen om berichten (‘content’) 
aan te leveren (bijvoorbeeld voor de 
Column, berichten van de Jeugd, 
Scheidsrechterscommissie enzovoort), 

zelf iemand interviewen en het interview 
uitwerken, zelf een artikel(tje) schrijven en 
het redigeren van de aangeleverde content;

•  De Redactie bepaalt gezamenlijk waar in het 
Magazine welke bijdrage wordt geplaatst, en 
welke bijdragen naar een volgende uitgave 
worden doorgeschoven mochten we teveel 
content hebben;

•  Het Magazine wordt opgemaakt;
•  Het Magazine wordt geprint, van adressen 

voorzien en verstuurd;
•  Daarnaast wordt er een digitale versie op de 

website van FC RDC gepubliceerd.

VOOR HET MOOIE CLUBMAGAZINE VAN FC RDC!
R E D A C T I E L E D E N

Denk je na het lezen hiervan: “Dat is ècht iets voor mij!” of lijkt het je leuk om een bijdrage te 
leveren of misschien heb je nog vragen, stuur dan een mail naar rdcmagazine@fcrdc.nl of 

naar thejodeboer@mailstreet.nl.



juli
2024

15        

Het fundament van FC RDC

Angelina Machiela
V: Stel je zelf eens voor
A:  Hallo ik ben Angelina ben 11 jaar oud en ik ben half 

Nederlands en half  Bulgaars.

V: Waar voetbal je? 
A: Ik voetbal bij FC RDC, de mooiste club van Deventer.

V: Wat is je positie?
A:  Ik speel overal wel eigenlijk, maar meestal is het 

middenvelder of aanvallende verdediger, 
    maar het gaat mij om het voetballen.

V:  Wie is jouw favoriete voetbalspeler of -speelster?
A:  Mijn favoriete speelster is Victoria Pelova. Zij is half 

Nederlands en half Bulgaars net zoals ik. 
      Ze is 25 jaar oud en heeft bij Ajax gespeeld en speelt 

nu bij Arsenal. Mijn favoriete oud-
      voetballer is Johan Cruijff, hij is 68 jaar geworden en 

was een hele goeie voetballer.

V: Wat is jouw droom?
A:  Mijn aller grootste droom is om prof speelster bij Ajax 

te worden. 

V: Wat is je favoriete eten?
A:  Mijn favoriete eten is sushi en biefstuk, ze zijn goed 

om te voetballen!

V: Hoeveel loten heb je verkocht?
A: Ik heb meer dan 80 loten verkocht.

V: Hoe vond je de Grote Clubactie?
A:  Ik vond de Grote Clubactie erg leuk, maar er was ook 

nog de Kinderpostzegels-actie en je moest ook echt 
snel zijn om veel huizen te vragen voordat andere 
kinderen gingen vragen.

V: Waar hoop jij dat de club dit geld in investeert?
A:  Ik vind de club al heel mooi, maar als ik iets wil 

veranderen, zou ik wel willen dat er een nieuw 
      scorebord komt en dat er patatjes komen in de 

kantine, maar daar heb je een airfryer voor 
      nodig dus kunnen we misschien die halen. Het maakt 

mij eigenlijk niet zoveel uit wat er 
      verandert, want FC RDC blijft toch de mooiste club 

van Deventer.

V:  Als jij al het geld van de Grote Clubactie zou 
krijgen, wat zou je ermee kopen?

A:  Als ik het geld zou krijgen, zou ik er twee paar mooie 
voetbalschoenen gekocht van hebben, een mooie 
bal en voetbaltenues. Voor de rest zou ik het wel 
misschien aan een goed doel geven.

Het zijn grote woorden: ‘het fundament van’. Hoewel alle leden belangrijk zijn voor onze mooie vereniging hebben 
onze jeugdspelers een bijzondere positie. Immers, zij zijn de toekomst van FC RDC. Gelukkig hebben we de afgelopen 
jaren de nodige nieuwe jongere leden mogen begroeten. Zodoende hoog tijd om kennis met een aantal van hen te 
maken. Aan het woord is Angelina Machiela.
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Nieuws van Kick Maatman

Uiteraard zijn we er trots op dat we 
gegroeid zijn met dertien jeugdteams de 
afgelopen drie jaar. Dat gaat niet zonder 
slag of stoot. Alle aanmeldingen worden 
gefilterd, moeten naar een bepaalde 
leeftijdscategorie en (veel) meer teams, 
hetgeen ook ook (veel) meer ‘kader’  
betekent rond deze teams. Trainers, 
leiders, grensrechters en betrokken 
ouders zijn de bouwstenen die FC RDC 
op een gezonde manier moeten laten 
doorgroeien naar een hele stabiele 
Deventer club waar prestatie en plezier 
samengaan. Commitment dus! Mensen 
die wat voelen voor onze club. Mensen 
die met plezier wat willen doen voor onze 
club. Wij mogen ons gelukkig prijzen met 
zoveel clubmensen en daar ben ik echt 
trots op.  

Als ik op maandag, dinsdag, woensdag 
en donderdag het Sportpark op kom zie 
ik structuur, beleving en heel veel mensen 
die blij zijn bij FC RDC te zitten. We 
hebben een groot scala aan fantastische 
jeugdtrainers, waardoor we eigenlijk op 
bijna alle teams een dubbele bezetting 
hebben en daar ben ik (lees: zijn Marc 
Brouwer en ik) erg tevreden over. 

De toekomst is rooskleurig: we krijgen 
ook het volgende seizoen weer een hele 
volle mooie opleiding waarin we in alle 
leeftijdsgroepen voldoende jeugdspelers 
hebben. Marc en ik zijn ook al weken 
bezig om de structuur nog verder te 
verbeteren en jeugdtrainers voor langere 
tijd te binden. Dit zijn echt hele mooie 
ontwikkelingen en ook hele leuke 
gesprekken met wederzijds respect en 
waardering. 

Over commitment gesproken. De 
belangrijkste reden dat ik ervoor gekozen 
heb om in beide functies voor drie jaar 
bij te tekenen, is dat ik geloof in FC 
RDC en de mensen om mij heen waar ik 
dagelijks fijn mee samen werk. Uiteraard 
hoop ik met deze lange termijn visie een 
sneeuwbaleffect te creëren om al die 
fantastische spelertjes, trainers, leiders, 
ouders, vrijwilligers, coördinatoren, 
bestuursleden en belangstellenden te 
blijven binden. 

Als Hoofdtrainer trek ik dezelfde lijn door. 
‘Commitment’ is ook hier het toverwoord 
en het moge duidelijk zijn dat dat bij het 
Eerste en het Tweede Elftal een enorm 
draagvlak heeft. 
Heel veel FC RDC-dna in beide 
spelersgroepen die zich ook nog 
eens uitstekend ontwikkelen. 

Mooi te vermelden dat ook het 
Derde Elftal een selectieteam 
wordt en dat Paul Roskam daar 
de trainer van wordt. Samen met 
de onvermoeibare clubman Chris 
Broersma maken we daar ook weer 
stappen. 

Door commitment met elkaar en met 
de club FC RDC gaan we de komende 
jaren proberen op een gezonde 
manier kwalitatief beter te worden. 
Dit MOET samenhangen met plezier. 

Als de laatste thuiswedtrijd van 
het Eerste Elftal tegen Sportclub 
Deventer de maatstaf wordt qua 
niveau, gezelligheid, publiek en de 
aanwezigheid van heel veel mensen 
met het FC RDC-dna dan gaan we een 
mooie toekomst tegemoet samen. 

Kick Maatman,
Hoofdtrainer en Hoofd Opleidingen.

Op het moment van schrijven zit het seizoen er bijna weer op. Mijn derde jaar 
bij FC RDC alweer en wat zijn er veel mooie dingen ontstaan en gebeurd de 
afgelopen jaren. 

‘Commitment’ (betrokkenheid/toewijding) belangrijkste bouwsteen van FC RDC



•	 Onderhoud	en	reparatie	van	alle	merken
•	 Verkoop	&	leasing	van	nieuwe	en	gebruikte	auto’s
•	 SAAB	Service	Center
•	 Erkend	APK-keuringsstation
•	 Erkend	Airco-servicestation
•	 Schadeafwikkeling
•	 Banden	&	Uitlijncenter

GROUWSTRA AUTO’S DEVENTER

ALTIJD MEER DAN 200 BOVAGOCCASIONS

Maagdenburgstraat	1	 7421	ZA	Deventer	 Tel:	0570-621600	 E-mail:	info@grouwstra.nl
Revalstraat	12	 7418	BJ	Deventer	 Tel:	0570-677870	 E-mail:	klunder@grouwstra.nl 

Koop bij onze adverteerders
Zij steunen onze voetbalclubZij steunen onze voetbalclub

 

G E Z O C H T 

MAAK DEEL UIT VAN ONS SCHEIDSRECHTERSKORPS 

VRIJWILLIGERS MAKEN ONZE CLUB! 

Als scheidsrechter ben jij een essentieel onderdeel van het  
voetbal en speel je een belangrijke rol op én buiten het veld.  

Je draagt bij aan een sportief en eerlijk verloop van de wedstrijd. 
 

Meld* je aan en maak deel uit van het enthousiaste  
en gezellige team van verenigingsscheidsrechters. 

 
*Aanmelden kan al vanaf 13 jaar. Het is leuk en leerzaam voor je kind. 

 
Wil je meer informatie?  

Bel dan even met Richard Stam op 06 220 41 346 
 

Aanmelden kan via: scheidsrechters@fcrdc.nl 
 

S C H E I D S R E C H T E R S  

 

G E Z O C H T 

MAAK DEEL UIT VAN ONS SCHEIDSRECHTERSKORPS 

VRIJWILLIGERS MAKEN ONZE CLUB! 

Als scheidsrechter ben jij een essentieel onderdeel van het  
voetbal en speel je een belangrijke rol op én buiten het veld.  

Je draagt bij aan een sportief en eerlijk verloop van de wedstrijd. 
 

Meld* je aan en maak deel uit van het enthousiaste  
en gezellige team van verenigingsscheidsrechters. 

 
*Aanmelden kan al vanaf 13 jaar. Het is leuk en leerzaam voor je kind. 

 
Wil je meer informatie?  

Bel dan even met Richard Stam op 06 220 41 346 
 

Aanmelden kan via: scheidsrechters@fcrdc.nl 
 

S C H E I D S R E C H T E R S  

 

G E Z O C H T 

MAAK DEEL UIT VAN ONS SCHEIDSRECHTERSKORPS 

VRIJWILLIGERS MAKEN ONZE CLUB! 

Als scheidsrechter ben jij een essentieel onderdeel van het  
voetbal en speel je een belangrijke rol op én buiten het veld.  

Je draagt bij aan een sportief en eerlijk verloop van de wedstrijd. 
 

Meld* je aan en maak deel uit van het enthousiaste  
en gezellige team van verenigingsscheidsrechters. 

 
*Aanmelden kan al vanaf 13 jaar. Het is leuk en leerzaam voor je kind. 

 
Wil je meer informatie?  

Bel dan even met Richard Stam op 06 220 41 346 
 

Aanmelden kan via: scheidsrechters@fcrdc.nl 
 

S C H E I D S R E C H T E R S  



juli
2024

19        

Voetbalclinic Passend Voetbal

Woensdag 13 maart jl. hadden de spelers van de FC RDC Passend Voetbal-
teams een bijzondere training: Peter van Meerten van Heracles Almelo 
Passend Voetbal bracht ons een bezoek om een voetbalclinic te geven!  

Peter heeft jarenlange ervaring met Passend Voetbal-spelers. Door deze clinic 
konden we als trainers ervaringen uitwisselen en leren van elkaar. De eerste groep 
begon om 17.30 uur. Natuurlijk was dat even spannend: een vreemd gezicht als 
trainer, maar eenmaal bezig was de spanning bij de spelers snel weg. 

Wij als trainers moesten vooral observeren en luisteren, best moeilijk hoor! 
Daarna was het tijd voor een kop koffie en snel door met groep twee. Deze 
groep is wat groter in aantal en wat ouder. Ook hier wat spanning bij een nieuw 
gezicht, maar na tien minuten was iedereen fanatiek bezig en zagen we alleen 
maar rode wangen. Om 19.15 uur was de training afgelopen en kon iedereen de 
welgemeende complimenten van Peter in ontvangst nemen. 

Vanzelfsprekend was er nog even een voorbeschouwing op de wedstrijd Heracles - 
Go Ahead Eagles de vrijdag erna. De kinderen gingen moe maar voldaan naar huis 
en wij konden rustig nabespreken en tips uitwisselen. We zijn trots op het feit dat 
Peter het een leuke groep vond met veel potentie en dat wij goed bezig zijn! Met 
een Deventer presentje keerde hij terug naar Almelo. Peter bedankt!

Martin Hijlkema
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SVO Deventer ´21

Van het Bestuur: 
SVO Deventer ‘21
Afgelopen seizoen hebben we 
hele mooie prestaties geleverd. 
Voor de vrouwen van de  7x7 
was het kampioenschap een feit. 
Andere teams zaten dicht tegen 
het kampioenschap aan en weer 
anderen hebben zich goed weten 
te handhaven in de competitie. 
We kunnen dan ook trots zijn op 
alle teams, trainers, begeleiders en 
vrijwilligers in het seizoen 2023/ 
2024! 

We zijn, als Bestuur, met veel teams in 
gesprek gegaan over de ontwikkelingen 
en belangen die spelen binnen de 
spelersgroepen. We proberen de 
teams hierin tegemoet te komen. Eén 
van de zaken die we dit jaar voor het 
eerst hebben georganiseerd, is de 
seizoensafsluiting op zaterdag 29 juni jl, 
zie elders in dit Magazine.
 
Op vrijdag 14 juni  jongstleden hebben 
de spelers van onze jongste leden (MO11 
en MO13) een  Vriendinnendag gehad. 
Naast dat het een hele gezellige middag 
was, waar ´onze´ meiden plezier hebben 
kunnen met het voetbal, geven we ook 
vriendinnetjes de kans om te ervaren hoe 
leuk voetbal bij SVO Deventer ’21 is. 

Inmiddels zijn de teamindelingen bekend 
gemaakt. Dit jaar ziet onze indeling er 
iets anders uit dan vorig jaar. Er zijn 
een aantal factoren die hier invloed op 
hebben gehad. SVO Deventer ’21 is ooit 
begonnen als een samenwerking waarbij 
verschillende teams vanuit FC RDC en 
Sportclub Deventer elkaar aanvulden. Dit 
heeft, uiteindelijk, geleid tot de stabiele 
samenwerking die we nu hebben. 

Het doel van onze vereniging is om uit 
te groeien naar een grote en bloeiende 
voetbalvereniging waar alle meiden en 
vrouwen van Deventer zich thuis kunnen 
voelen. Vanuit dat perspectief staan we 
altijd open om nieuwe initiatieven te 
ontplooien. De afgelopen tijd zijn we 
benaderd  door de voetbalverenigingen 
Helios/ Schalkhaar, en hebben we, 
voorzichtige, gesprekken gevoerd. Het 
doel van deze gesprekken is om de 
spelers de mogelijkheid te bieden om te 
kunnen (blijven) voetballen en daar waar 

het kan ook ontwikkeling te bieden. 
We zien, op dit moment, voldoende 
aanknopingspunten om samen een 
voorzichtige samenwerking aan te gaan. 
In de praktijk houdt dit in dat we de 
intentie hebben uitgesproken om op 
het niveau van leeftijdscategorieën de 
samenwerking aan te gaan. Dit biedt 
de mogelijkheid dat een aantal spelers 
van Helios op hun eigen niveau kunnen 
(blijven) voetballen en het biedt SVO 
Deventer ’21 de kans om een aantal 
spelers in de Senioren (VR20+), MO20 
en MO17 op te nemen in de bestaande 
teams. 

Het belangrijkste doel is om zoveel 
mogelijk vrouwen en meiden in Deventer 
te kunnen laten voetballen op ieders 
eigen niveau. Dit doel van SVO Deventer 
’21 wordt ook onderschreven door 
het Bestuur van Helios/ Schalkhaar. 
Samen willen we groeien naar een 
stabiele voetbal- vereniging voor meiden 
en vrouwen binnen Deventer. Het 
toevoegen van deze teams is, voor de 
KNVB, een verplichting omdat we een 
samenwerking zijn aangegaan. Dit maakt 
het mogelijk om van elkaar spelers te 
kunnen lenen. De extra teams van Helios/ 
Schalkhaar zijn: Vrouwen 1, MO20-3 en  
MO17-1. 

Nog meer verenigingen in de SVO 
Deventer ‘21? 
De samenwerking met Helios/ Schalkhaar 
is dus anders dan de samenwerking 
tussen FC RDC en Sportclub Deventer. 
We zullen komend jaar gebruiken om 
te kijken of en hoe deze samenwerking 
verder vorm krijgt.

Sponsoren 
Om onze activiteiten en kleding te 
kunnen financieren zijn we altijd op 
zoek naar nieuwe sponsoren. Wanneer 
je het meiden- en vrouwenvoetbal 
een warm hart toedraagt, willen we je 
aanmoedigen om contact op te nemen 
met Alex Hagen (Penningmeester en 
Sponsorcommissie). Met jouw bijdrage 
(groot of klein) is het mogelijk om 
extra activiteiten te organiseren of de 
faciliteiten voor onze leden nog beter te 
maken! 

Versterking van het Bestuur/ Commissies 
We zijn op zoek naar enthousiaste 
mensen die graag praktische 
ondersteuning willen bieden. Als je de 
spelers van onze club een warm hart 
toedraagt en wilt genieten van het spel: 
bij het organiseren van de wedstrijden, 
activiteiten en het verwelkomen van 
nieuwe leden kunnen we nog hulp 
gebruiken. Het is niet ingewikkeld en 
het kost ook niet heel veel tijd, maar we 
vragen wel je commitment. 

Meer informatie?
Mocht je vragen hebben of je willen 
aanmelden, neem dan vooral contact op 
via info@svodeventer21.nl!

Thiemo Huisman,
Voorzitter Bestuur SVO Deventer ’21.
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SVO Deventer ´21

MO11-1: een goed voorbeeld om te volgen!
Het MO-11 team van afgelopen seizoen bestaat uit een fanatieke groep van 
twaalf meiden. Elke training waren ze met veel enthousiasme aanwezig. 
Weer of geen weer; ze zijn er altijd! En dat met resultaat: het seizoen werd 
afgesloten met een uitstekende derde plaats. Mede mogelijk gemaakt door 
een groep betrokken ouders die het team ondersteunt!

Kim van Lochem uit de MO20-2 traint 
het team. Zij verzorgt de woensdag en 
wordt geholpen door een groepje vaders 
die op maandag training geven. Op de 
zaterdagen tijdens de wedstrijden zorgen 
de ouders dat er wat lekkers is voor in de 
rust. Meestal bestaat dit uit verschillende 
soorten fruit om energie op te doen 
om er weer tegenaan te kunnen in de 
tweede helft. 

Ook wordt er door de leiding 
en de ouders met regelmaat iets 

leuks georganiseerd. Denk aan het 
Blotevoetenpad lopen, naar Bussloo 
gaan, deelnemen aan de IJsselloop, 
pannenkoeken eten, toernooitjes;  
kortom veel gezelligheid en plezier. Dit 
alles is belangrijk om een (h)echt team te 
vormen. Ook op de social media zijn de 
jonge dames erg actief. 

Duidelijk is dat dit team veel betrokken 
ouders heeft die het leuk vinden om iets 
te betekenen voor het team en onze 
vereniging. Er is een eigen scheidsrechter, 

één nieuw bestuurslid, een vader die 
de Ledenadministratie verzorgt en 
uiteraard de vijf vaders op het veld die 
de maandagavondtraining geven en Kim 
helpen met coachen bij de wedstrijden.
 
Volgend seizoen gaan de spelers over 
naar de MO13-2 en gaan zij de uitdaging 
aan op het grote veld! Er komen nieuwe 
meiden bij die al mee hebben getraind 
en een toernooi gevoetbald hebben 
met elkaar. Ook deze ouders voelen zich 
betrokken bij het team en de vereniging. 
Een voorbeeld voor hoe het kan zijn en 
gaan binnen een team en de vereniging. 
Een goed voorbeeld om te volgen! 

Suzanne van Lochem,
Vice-voorzitter Bestuur SVO Deventer ’21.
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Op vrijdagavond 24 mei jl. regende het niet een klein beetje; het 
stortregende. In deze kletsnatte condities speelden de dames van de 7x7 
hun laatste toernooitje na de winterstop. Overwinningen op de teams van 
Gorssel en DAVO waren voldoende voor het kampioenschap!

Van Gorssel werd met 2 - 0 gewonnen 
en DAVO met 1 - 0; alleen de 
Colmschate-dames waren met een 
3 - 0 overwinning te sterk. Gezien de 
resultaten tijdens de drie voorgaande 
toernooien was dat voldoende voor het 
kampioenschap.
Na afloop waren onze dames door het 
dolle heen: nat of heel erg nat maakte 
niet meer uit. Zodoende een ‘splash 
party’ in de plassen op het veld!

Uiteraard is de avond met een 
uitstekende derde helft afgesloten!

De competitie van de 7x7-dames kent een 
andere vorm dan de reguliere competitie: 
er worden zowel voor als na de 
winterstop vier toernooien georganiseerd 
met drie of vier wedstrijden van vijftien of 
twintig minuten. In beide gevallen wordt 
één team kampioen.
De SVO 7x7-dames  zijn een fanatieke 
groep die zichzelf begeleidt tijdens de 
trainingen op de maandagavond op het 
sportveld van FC RDC ( 20.15 uur tot 
21.30 uur).

Wil je meer weten of een keertje 
mee trainen, mail dan naar 
info@svodeventer21.nl. 

Suzanne van Lochem,
Vice-voorzitter Bestuur 

SVO Deventer ’21.

Spetterende        seizoensafsluiting SVO Deventer ‘21

SVO Deventer ’21 7x7-team kampioenschap 
afgesloten met ‘splash party’!

Zaterdag 29 juni jl. heeft 
SVO Deventer’21 haar eerste 
seizoensafsluiting gehouden en 
wat voor eentje! Het was super 
lekker weer en van bijna alle teams 
waren er vertegenwoordigers die 
de organisatie op zich hebben 
genomen.

Vanwege het mooie weer konden 
er genoten worden van de 
verschillende waterspelletjes die waren 
georganiseerd. In gemixte teams 
werd een parcours afgelegd met 
verschillende onderdelen: waterbaan, 
stormbaan, kubb*, Mega Jenga** en 
meer spellen zorgden voor veel plezier. 
Uiteraard werd de dag afgesloten met 
een barbecue!

We mogen terug kijken op een mooie 
afsluiter van een sportief seizoen! 

Iedereen bedankt die mee heeft 
geholpen om van deze dag een succes 
te maken! 

Suzanne van Lochem,
Namens het bestuur SVO Deventer ’21
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Vriendinnenmiddag SVO Deventer’21

Spetterende        seizoensafsluiting SVO Deventer ‘21

Vrijdagmiddag 14 juni jl. hebben we 
een zeer geslaagde dag gehad met 
‘onze’ meiden en hun vriendinnen. 
Maar liefst 55 meiden in de leeftijd 
negen tot en met dertien jaar 
hadden zich hiervoor aangemeld. 

Een voetbalcircuit met voetbal en spel 
werd met veel enthousiasme afgelegd.  
De lach op de gezichtjes zorgden voor de 
zon, want de regen kon het plezier op 
het veld niet verstoren. 
Na het plezier op het veld werd 
er gesmuld van de zelfgebakken 
pannenkoeken door het Bestuur van SVO 
Deventer’21. Na twee uur met voetbal 
en plezier is iedereen met een leuke 
goodiebag naar huis gegaan. 

Met dank aan Albert Heijn Van 
Vlotenlaan voor de sponsoring van 
alle ingrediënten voor de heerlijke 
pannenkoeken!

Suzanne van Lochem,
Vice-voorzitter Bestuur 

SVO Deventer ’21.

*  Kubb is een buitenspel waarbij het de 
bedoeling is houten blokken omver te 
werpen door er houten stokjes tegenaan te 
gooien. Het woord ‘kubb’ betekent ‘houten 
blok’ in het Zweeds. 

    Kubb kan in het kort worden omschreven als 
een combinatie van bowling, petanque en 

    schaken. Het spel is erg geschikt om buiten, 
bijvoorbeeld in het park, te spelen.

**  Mega Jenga is een grotere en meer 
opwindende versie van het traditionele 
Jenga-spel. Het 

      gebruik van overmaatse blokken maakt 
het spel uitdagender en spannender. Het 
doel is echter hetzelfde: bouw een zo hoog 
mogelijke toren zonder dat deze instort.
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Sinds de afgelopen editie van maart 
is er het nodige gebeurd in ons team. 
Helaas hebben we niet zoveel wedstrijden 
gespeeld als de bedoeling was vanwege 
teams die uit de competitie stapten. 
Gelukkig hebben veel van ons ritme 
kunnen houden door met het Derde 
Elftal mee te doen. Na in februari geen 
wedstrijd te hebben gespeeld (!) pikten 
we de draad in maart weer op voor onze 
grote eindsprint, die ons langs de nodige 
akkers en vechtwedstrijden heeft geleid. 

Zaterdag 2 maart: 
FC RDC 2 - Eerbeekse Boys 2 (2 - 0)
Begin maart en ons Veld 2: niet de 
meest charmante combinatie voor een 
voetbalwedstrijd. Na een eerste helft 
waarin we wel de controle hadden, maar 
eigenlijk net zo slecht speelden als de 
omstandigheden om ons heen waren, 
ging het na rust los. Na fraai doorzetten 
en terugtrekken van onze back was de 
1-0 een makkie om in te schieten, maar 
daarna was het knokken geblazen. In 
de slotfase kwam aan alle spanning een 
einde door een corner in te knikken, als 
resultaat van het vele oefenen hierop 
tijdens trainingen. 

Zaterdag 9 maart: 
vv Dieren 3 - FC RDC 2 (2 - 2)
Vooraf door onze trainer als bananenschil 
bestempeld, wilden we bovenin meedoen 
moest deze pot gewonnen worden. 
Zijn woorden kwamen aan en in de 
eerste helft kwamen we soepel op 0 - 2. 
Net voor rust gaven we oliedom een 
strafschop weg waardoor de 1 - 2 tijdens 
de thee niet tot vrolijkheid stemde. Net 
na rust vloog een voorzet door een 
windvlaag achter onze keeper en de 
rest van de tweede helft leek helemaal 
nergens meer op. Snel douchen en hup 
naar huis. 

Zaterdag 16 maart: 
FC RDC 2 - SC Brummen 2 (6 - 0)
Uit werd het nog 5 - 5, maar dit keer zat er 
nooit een gelijkspel in. Volle bak erop vanaf 
het begin was het devies en dit voerden we 
keurig uit. Wonder boven wonder waren we 
na een kwartier spelen nog steeds zonder 
doelpunt, zeker vijf mega kansen bleven 
onbenut. Einde eerste helft wisten we er 
nog  eentje in te prikken en na rust was 
de tegenstand helemaal weg. Wij bleven 
gretig naar doelpunten en evenaarden onze 
grootste overwinning van het seizoen!

Zaterdag 23 maart: 
ZZC ’20 2 - FC RDC 2 (0 - 1)
De heenwedstrijd werd onnodig verloren 
van de toenmalige koploper; nu waren de 
rollen omgedraaid. Op een draak van een 
grasmat maakten we uit onze eerste kans 
de 0 - 1 en daarna was het overleven 
geblazen. Regen, hagel, rode kaarten, 
het maakte allemaal niet uit. Echt een 
heerlijke overwinning op strijdlust; 
indicator dat we zeker stappen hebben 
gemaakt dit jaar.

Zaterdag 6 april: 
FC RDC 2 - DVC ’26 2 (1 - 3) 
Het gevoel voor de wedstrijd was 
geweldig, iedereen zat in een positieve 
sfeer. Ongeslagen sinds november, 
wie doet ons wat? Nou, onze fysieke 
bakbeesten uit Didam hadden er andere 
ideeën over. 0 - 1 uit een slap verdedigde 
inworp, daarna waren we de gehele helft 
voetballend twee klasses beter zonder 
daarbij te scoren. Na rust kwam de 1 - 1 
voort uit een wereldaanval en wilden 
we doordrukken, maar na een nieuwe 
standaardsituatie was het 1 - 2. Even 
later viel de beslissing en was de blamage 
compleet. 

Zaterdag 20 april: 
Helios 3 - FC RDC 2 (1 - 1)
Deze wedstrijd was werkelijk niet 
te filmen. We spelen derde klasse 
reserve (lees: B-categorie), dus was de 
scheidsrechter van dienst doodleuk de 
reservedoelman van de tegenstander. 
Niks aan te doen dus gingen we gewoon 
voetballen. Voor rust beter maar na 
rust pas de 0 - 1 uit een heerlijke vrije 
trap, wat het startsein was van een 
sessie tegenhouden. Knokken voor 
elke bal, paar keer mazzel gehad met 
het aluminium maar bovenal een hele 
lange tweede helft. In het veld had ik 

Mee met 2! - Aflevering 3

Hallo beste lezers! Ik ben Rik Meijerman, 25 jaar en 
sinds april 2023 speler van ons Tweede Elftal. In de 

jeugd heb ik bij SC Overwetering gespeeld uit Olst, 
waar ik stopte op mijn zeventiende. Begin vorig 
jaar had ik ineens weer zin om te voetballen, 
dus heb ik lukraak een zaterdagvereniging in 
Deventer gemaild: een donderdagtraining en 
wat biertjes later stond ik al snel ingeschreven 
bij onze club. Mijn introductie bij de vereniging 

was heel gemakkelijk; ik werd met open armen 
ontvangen. De trainingen waren volle bak en het 

pilsen achteraf ging net zo hard. 
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al het idee dat de blessuretijd best ruim 
werd genomen en achteraf werd mijn 
vermoeden bevestigd. Uit een vrije trap in 
de 110e minuut maakte de tegenstander 
gelijk, waarna heel Helios de polonaise 
liep. Hartstikke leuk, gefeliciteerd met 
jullie punt en wegwezen daar. 

Zaterdag 11 mei: 
SSA Wisch 2 - FC RDC 2 (1 - 4)
Met afstand onze beste wedstrijd van 
het afgelopen seizoen. We speelden bij 
Wisch, een club uit de Achterhoek die 

recent is gefuseerd, maar bovenal bij 
de recent gekroonde kampioen van de 
competitie. Wederom beter voor rust, 
wederom 0 - 0 bij rust. Na de thee als 
een gek de kleedkamer uit en de 0 - 2 
stond vrij snel op het bord. We tikten de 
kampioen scheel en liepen gemoedelijk 
uit naar 0 - 4; de late tegentreffer was 
vooral voor de thuisfans van enige 
waarde. Klasse wedstrijd!

Zaterdag 25 mei: 
Oeken 2 - FC RDC 2 (1 - 2)
De allerlaatste wedstrijd van het seizoen; 
iedereen was er klaar voor. Voetballend 
uiteraard beter maar het geduld ontbrak 
bij het geven van de laatste bal. Een 
foutje in de verdediging later gingen 
we rusten met een onterechte 1 - 0 
achterstand. In de kleedkamer werd het 
vuurtje aangewakkerd en niet zonder 
resultaat. Na drie keer de lat te hebben 
geraakt konden we eindelijk juichen, uit 
een goed uitgevoerde cornervariant. Het 
was tijd om door te drukken en dit lukte 
met de vlugge 1 - 2; nog een half uur 
overleven maar dit zijn we onderhand 
gewend.

Zaterdag 1 juni: 
Frans Hemmelder Toernooi SC Deventer
Wij hadden het geluk om uitgenodigd 
te mogen worden voor dit mooie 

internationale toernooi. Iedereen die 
het afgelopen jaar iets voor het Tweede 
Elftal heeft betekend was welkom, wat 
de meest diverse selectie van het jaar 
opleverde. Met de trainer als aanvoerder, 
en aanvoerder als trainer, was het even 
aanvoelen hoe het team ging staan, 
maar dat we kwamen om het toernooi te 
winnen was duidelijk. Dat dit uiteindelijk 
ook comfortabel gebeurde verbaasde 
werkelijk niemand; we gaan de goede 
kant op. 

Het weekend erop werd nog het 
teamuitje georganiseerd in Maastricht, 
maar ik zal hier niet uit de doeken doen 
op welke manieren we ons allemaal wel 
niet hebben misdragen. Hierdoor was ons 
voetbalseizoen ten einde na het laatste 
fluitsignaal op de Zandweerd. We kunnen 
positief terugkijken op een bijzonder 
seizoen. De selectie was grotendeels 
ververst in de zomer door de nieuwe 
aanwas senioren en natuurlijk stond er 
met Zemir een andere trainer voor de 
groep. In het begin was het natuurlijk 
wennen aan elkaar, maar je merkte 
gedurende het jaar dat de wisselwerking 
begon te lopen en de cultuur echt een 
omslag heeft gemaakt. Voetbal staat 
bij ons op de eerste, tweede en derde 
plaats; we hebben zelfs al bij elkaar 
gezeten hoe we volgend seizoen alles aan 
willen pakken. 

Dit was het eerste seizoen van ‘Mee 
met 2, ‘let wel’: dit was nog maar een 
opwarmertje. 

Missie promotie!
Rik Meijerman.

Mee met 2! - Aflevering 2



1) Diego Maradonna
2) Schwalbe
3) Arsenal
4)  Edwin van der Sar (130) vs 112 van 

De Boer
5) Video Assistant Referee
6) Lionel Messi
7)  Vangelis Pavlides en Luuk de Jong, 

29 goals
8)  Bayern München en Borussia 

Dortmund
9) België
10) Panenka

Antwoorden behorende bij pagina 11:

Koop bij 
onze 

adverteerders

Zij steunen Zij steunen 
onze onze 

voetbalclubvoetbalclub
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Van de Scheidsrechterscommissie

Begin januari van dit jaar bezocht 
ik met veel plezier en inmiddels 
voor de tweede keer de (jaarlijkse) 
KNVB ARAG Dag van de FairPlay 
met onder andere de ‘Scheidsrechter 
van het jaar-verkiezing’, en ook met 
veel interessante workshops en 
mogelijkheid tot uitwisseling met 
coördinatoren uit de rest van het 
land. 

Tijdens de algemene presentatie werd 
ik getriggerd door de aanbieding vanuit 
de KNVB die geheel kosteloos een 
procesbegeleider aanbieden om een 
vereniging te ondersteunen richting 
KNVB ARAG Fair Play-certificering. Dit 
voornemen speelde al enkele jaren 
in mijn gedachten, maar het was er 
simpelweg (waan van de dag) nooit van 
gekomen. Want, hoewel het uiteraard 
altijd beter kan, denk ik dat wij het 
als club al best wel aardig voor elkaar 
hebben op arbitragegebied. 

Zo gezegd, zo gedaan. Op 1 februari 
jl. kwam regionaal coördinator KNVB 
Arbitragezaken Ellen ter Avest bij ons 
op bezoek, waarbij ook onze Voorzitter 
Paul van Gurp aanschoof. Zij maakte ons 
duidelijk dat wij al redelijk op weg zijn 
om voor de eerste ster (van de drie) van 
certificering in aanmerking te komen. 
Genoeg reden om het vervolgproces te 
starten. Ellen bracht ons in contact met 
onze procesbegeleider, Wilco van de 
Vosse (uit Heerde), die op 29 februari jl. 
kennis kwam maken bij ons op de club.
 
Op moment van schrijven hebben 
we er inmiddels vier avonden van 
brainstormen van hem met onze eigen 
verenigingsscheidsrechters opzitten. 
Aan de hand van de zeven B’s (Basis, 
Binnenhalen, Begeleiden, Belonen, 
Behoud, Beëindigen en Borgen) hebben 
we een Arbitrage Beleidsplan opgesteld 
inclusief Plan van Aanpak. Dit hebben 
we inmiddels ook aan het Hoofdbestuur 
gepresenteerd wordt  vervolgens 
besproken met onze (jeugd)trainers en 
leiders en andere geïnteresseerden.
 
Want… en daar hebben we ieders 
hulp bij nodig: een plan op papier 
is mooi en een goed uitgangspunt, 
maar… uiteindelijk zal het door de 

hele vereniging gedragen moeten 
worden. Een van de voorwaarden 
voor de één ster-certificering is dat het 
grootste gedeelte van de Vereniging 
Scheidsrechters opgeleid moet zijn. 
En omdat wij hier nog wel stappen in 
moesten maken, hebben we besloten 
om komend najaar een cursus te starten 
op ons complex, waarvan de inschrijving 
inmiddels open staat voor eenieder via 
de KNVB-website. De avonden zijn op: 
20 september, 7 en 28 oktober, en 15 
november a.s., telkens van 19.00 tot circa 
21.00 à 21.30 uur. Inmiddels hebben zich 
al zes ledem van onze eigen Vereniging 
Scheidsrechters zich aangemeld en 
we wensen hen alvast veel plezier en 
succes. Heb jij ook belangstelling of 
wil je meer informatie, meld je dan bij 
ondergetekende. 

Tot slot toch ook nog een kritische 
noot… helaas hebben wij recentelijk te 

maken gehad met enkele vervelende 
incidenten voor onze clubscheidsrechters. 
Bij een daarvan heeft dit geleid tot 
het abrupt stoppen met fluiten. Hier 
heeft inmiddels een passende sanctie 
plaats gevonden. Weet dat we hierin 
als club echt een zero-tolerance beleid 
voeren. Toch hebben deze incidenten 
extra het belang aangetoond van een 
goed(werkend) arbitragebeleid binnen 
onze vereniging. 

De KNVB verricht eind dit jaar een 
beoordeling, waarna we bij een positief 
resultaat hiervan begin 2025 vol trots 
de eerste Deventer Voetbalvereniging 
zullen zijn met het KNVB ARAG Fair Play 
certificaat. Wij zullen er in ieder geval 
alles aan doen, help jij ons mee ?

Namens de Scheidsrechterscommissie, met 
sportieve groet, 

Richard Stam.

Op weg naar KNVB ARAG Fair Play-
certificering bij FC RDC



WINKELCENTRUM BORGELE
Voor al uw inkopen naar onderstaande winkeliers

Arkelstein 71
7414 ER Deventer
T:  0570 - 640 229

elke woensdag de lekkerste kibbeling
en spartelverse vis 

 bert en maria 
op de markt 
winkelcentrum Borgele

Alphega Apotheek Borgele 
staat voor zorg en service in uw wijk

Openingstijden:  maandag t/m vrijdag 8.00 tot 17.30 uur 
zaterdag 9.00 tot 13.00 uur

Wij verkopen ook hulpmiddelen voor sportbeoefening

Dreef 140E
7414 EJ Deventer

Adverteren in dit blad?

Meer weten:

Neem contact op met

sponsoring@fcrdc.nl 
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V: Wat is je naam?
A: Harry Witzel.

V: Vertel eens iets over jezelf
A:    Ik ben 72 jaar en al achttien jaar getrouwd met Gulcan. Sinds zes 

jaar wonen wij in Deventer op de Platvoet. 
Ik ben afkomstig uit Utrecht en al bijna 60 jaar lid van 
voetbalvereniging USV Hercules. Toen ik wist dat ik naar Deventer 
ging verhuizen, heb ik een voetbalvereniging gezocht en dat werd 
FC RDC, wat een schot in de roos bleek te zijn. 
Verder houd ik van reizen, wandelen, naar de bioscoop gaan, lezen 
en naar de kroeg gaan. Verder doe ik met veel inzet aan Walking 
Football bij FC RDC.

V:  Hoe lang fluit je al?
A:    Ik fluit al ruim 40 jaar en heb, denk ik, rond de 700 wedstrijden 

gefloten. Fluiten is en blijft een uitdaging en voor elke wedstrijd ben 
ik nog steeds zenuwachtig.

V: Wat vind je leuk aan wedstrijden fluiten?
A:   Mijn ervaring is dat je nog kan leren van elke wedstrijd als 

scheidsrechter zijnde. Een wedstrijd is voor mij geslaagd als hij 
in een sportieve en goede sfeer is verlopen. Daar probeer ik als 
scheidrechter aan bij te dragen, door bijvoorbeeld voorafgaande 
aan een wedstrijd een praatje te maken met trainers, leiders, 
aanvoerders en grensrechters. Ik vind het prettig om na de wedstrijd 
bedankt te worden. Dat geeft nog steeds voldoening.

 
V: Waar kunnen we je ‘s nachts voor wakker maken?
A:   Mij kun je ‘s nachts wakker maken voor de samenvatting van de 

bekerwedstrijd USV Hercules - Ajax van afgelopen seizoen. Wat een 
feest was dat.

 
V: Hoe kijk je tegen onze vereniging aan?
A:   FC RDC vind ik een fantastische vereniging; ben heel goed 

opgevangen en het is een vereniging met veel zelf werkzaamheid. 
Daarnaast is het een vereniging met visie op voetbal en toch 
prestatiegericht en heel gezellig.

 
V: Wat zou er beter kunnen volgens jou?
A:   Dat is een beetje standaard. We komen nog steeds vrijwilligers 

tekort. Dus bij deze een oproep: bied je aan als vrijwilliger bij FC 
RDC.

 
V: Wat is jouw favoriete voetbalclub?
A:   USV Hercules, FC RDC, FC Utrecht, Go Ahead Eagles en Besiktas.
 
V: Wat wil je in de toekomst doen?
A:   Ik hoop in de toekomst nog jaren actief te blijven voor en bij FC 

RDC.
 
V: Wat wil je verder nog kwijt?
A:   Blijf positief binnen FC RDC. Kijk naar die dingen die goed gaan en 

gaat er niet iets goed zoek dan een oplossing.
 
V: Aan wie geef je het fluitje door?
A:   Johan Brugman.

Scheidsrechters

Het fluitje van… Harry Witzel
De Scheidsrechter. Misschien wel de belangrijkste deelnemer aan een voetbalwedstrijd. Immers, zonder hem of haar 

is er geen wedstrijd. Alleen waar we onze medespelers meestal goed kennen, is dat bij de man-of-vrouw-in-het-

zwart lang niet altijd het geval. De hoogste tijd om daar verandering in te brengen!

Aan het einde van het vraaggesprek geeft de geïnterviewde scheids het fluitje door aan een collega.



WIJKVERENIGING BORGELE-PLATVOET

De wijkvereniging Borgele-Platvoet is een sociaal-culturele 
vereniging met een eigen gebouw n.l. wijkcentrum ”De Schalm”. 
Wij zijn een zelfstandige vereniging en het in 1996 na door brand 

te zijn verwoest, onder architectuur herbouwde centrum in de wijk 
Borgele, is gelegen in een van de meest groene delen van Deventer. 

De vereniging stelt zich ten doel: het in stand houden en bevorderen 
van de leefbaarheid van de wijken Borgele en Platvoet en tevens 

het verrichten van dienstverlening bij maatschappelijke en sociaal-
culturele vorming. Ook de vrijetijdsbesteding van jeugdigen en 

volwassenen in het kader van wijkwerk zien wij als onze taak. Binnen 
ons gebouw worden veel activiteiten georganiseerd op het gebied 
van Educatie, Creativiteit, Vorming en Activiteiten voor specifieke 
doelgroepen als jeugd, volwassenen, ouderen en allochtonen en 

als recreatieve activiteiten sport, biljart, bridge, klaverjas en schaken. 
Daarnaast is er een aantal taakgroepen (wijk-bewoners) die zich 

bezig houden met de grotere projecten binnen onze beide wijken 
om de leefbaarheid te bevorderen, gefaciliteerd en ondersteund 

door de wijkvereniging.

Wijkcentrum de Schalm
Dreef 1, 7414 EA Deventer, tel. 0570-670731

 www.deschalm-deventer.nl

Al 50 jaar sterk in buitengroen

Buitenplantencentrum
Vakkundig advies
Ruime keuze
Persoonlijk en gezellig

GGOOIKER.NL

Wechelerweg 38a,  
7431 PC DIEPENVEEN
Tel:  0570-592133, 

Open: ma t/m vrij 9:00 – 17:30 
zaterdag 9:00 – 17:00

Wij verkopen planten in pot, maar ook 
uit de volle grond van de kwekerij. Het 
seizoen om planten uit de volle grond 
te planten loopt van half november 
tot ongeveer half april. Vanaf april 
hebben we heel veel soorten in pot, 
zodat u gedurende het hele jaar de 
mogelijkheid heeft planten te kopen 
en te planten.

RO

BERT DRAAĲ ER

V
ERK E E R S O P L E I D I N

G
EN

Rĳ school met aandacht voor de leerling

Het Vlier 17, 7414 AR Deventer • T: +31 (0)6 4099 1311
E: robert.draaĳ er@online.nl • I: draaĳ erverkeersopleidingen.nl

Albert Heijn Supermarkt Middeldorp
Dorpsstraat 27, Diepenveen, Tel. 0570 59 12 63

Albert Heijn
Middeldorp
Albert Heijn

Openingstijden:
Maandag t/m vrijdag 08.00 tot 20.00 uur
Zaterdag 08.00 tot 18.00 uur
Zondag 12.00 tot 17.00 uur
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Hieronder de namen van de top 8 van de “beste” verkopers van de Grote Clubactie van het afgelopen seizoen. 
Uiteraard zijn wij als FC RDC ontzettend blij met alle verkochte loten door onze (jeugd)leden. 

Martin Hijlkema

Grote Clubactie

“Beste” verkopers van de Grote Clubactie

Verkoper Team Loten 
gelukt

1. Angelina Machiela J011-2 80

2. Jay'Liano Bosman J09-1 61

3. Olivier Tolboom J08-3 54

4. Elin Loeters J011-3 49

5. Benjamin Zwier J011-4 49

6. Liam van Geest J09-2 43

7. Thijs van Sonsbeek J09-3 41

8. Boet Zandhuis J08-3 34

1

2

3

4

5

6

7

8



 De Vrienden van FC RDC

Wie zijn De Vrienden van FC RDC ?

Wij zijn een stichting en hebben als doelstelling het ondersteunen van onze voetbalvereniging FC RDC. 
De nadruk ligt op stimulering van de jeugdafdeling, de bevordering van prestatievoetbal en tevens ondersteuning 
van onze damesafdeling. Ook zullen wij bijdragen aan het in stand houden van traditionele evenementen, zoals 

Thomasvaer en Pieternel, de Stampottraining, het Sinterklaasfeest en de Snertloop.

Informatievoorziening en activiteiten

Eenmaal per jaar ontvangen onze donateurs “’t Honderdje” met allerlei wetenswaardigheden over de club en 
geplande en ondernomen activiteiten. Daarnaast communiceren wij via e-mailberichten en treft u ons aan op de 

website. Voor onze donateurs organiseren wij minimaal eens per jaar een activiteit, waarbij u kunt denken aan een 
prominente gastspreker of een verrassende voetbaltrip. Kortom, De Vrienden van FC RDC is een gezelschap waarbij 

het aangenaam toeven is en waar u ziet waar uw bijdrage aan besteed wordt!

 
Donateurs

Het jaarlijkse contributiebedrag bedraagt slechts € 45,-, en als donateur wordt uw naam vermeldt in ’t Honderdje. 
Inmiddels zijn zo’n 120 personen al Vriend van FC RDC en we streven naar de magische grens van 150!

Wanneer u ook Vriend wilt worden van FC RDC, dan kunt u zich wenden tot:

Erik Holtkamp
E-mail: Vrienden@fcrdc.nl

Naast Erik Holtkamp kunt u ook de overige bestuursleden benaderen: Barry Stegeman, Lammert van Keulen en 
Richard Stam. Daarnaast hebben wij diverse ambassadeurs die u zeker zullen aanspreken!

Wordt ook Vriend van FC RDC!
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Teamuitje FC RDC Zaterdag 1

Eerste Elftal sluit goed seizoen af met welverdiende 
vakantie in zonnig Spanje!

Na afloop van wederom een 
geweldig seizoen, waarin de 
doelstelling (handhaving) zonder 
echte problemen werd behaald 
en helaas net het ‘toetje’ werd 
misgelopen, is besloten om dit 
seizoen gezamenlijk af te sluiten in 
het zonnige Spanje. 

De jongens van het Eerste Elftal kozen 
voor de stranden van Palma de Mallorca. 
Voor velen is dit geen onbekend terrein 
en een geweldige plek om te genieten 
van alles wat Spanje te bieden heeft.
Uiteraard was FC RDC de verzamelplaats, 
waarna gezamenlijk op weg werd 

gegaan naar het 
vliegveld in Weeze. 
Vrijdagavond 
maakte onze 
selectie, met veel 
knappe koppen, 
de eerste kroegjes 
onveilig.

Zaterdagochtend 
moest er weer vroeg 
gepiekt worden 
vanwege een 7x7 
toernooitje op het 
strand! Zon, zee en 
lekker voetballen, 
heerlijk!

De rest van het 
weekend hebben de 
mannen gezellig doorgebracht. Samen 
met de Duitsers en Engelsen nog een 
aantal mooie voetbalwedstrijden kunnen 
kijken.

Het Eerste Elftal bleek dit weekend 
een geweldig hecht team te zijn. De 
jongens trokken samen op, leerden 
elkaar nog beter kennen en hebben 
samen geweldige herinneringen mogen 
maken die zij als groep nooit meer zullen 
vergeten.

Op het strand stelde iemand zelfs de 
vraag: “Jullie zijn een Vriendenelftal, 
hè?” 

Dit zegt iets over hoe deze selectie met 
elkaar omgaat en het plezier dat ervan 
afstraalt.

Kortom: een geslaagde reis waarin de 
selectie ontzettend veel plezier heeft 
gemaakt en daarnaast nog hechter is 
geworden als collectief.
Komende week wordt gestart met 
een aantal trainingen in de nieuwe 
samenstelling. Samen als vrienden op 
naar de volgende uitdaging!

Jesse Klopman
 Keeper FC RDC 1



PASSEND VOETBAL
• Passend voetbal is er voor kinderen vanaf 

6 jaar met autisme en aanverwante 
stoornis (ADHD, ADD enz.)

• Leren voetballen in teamverband
• Indien mogelijk doorstroming in een 

regulier elftal
• Voetballen op een manier die bij jou past

Passend voetbal is opgericht omdat is gebleken dat er veel 
kinderen zijn die tussen wal en schip vallen, ze passen niet in 

een regulier elftal, maar ook niet in een G-team. 
Met passend voetbal vullen wij dit gat op.

passendvoetbal@fcrdc.nl

• Ervaren trainers en begeleiders die 
affiniteit met en kennis hebben van de 
doelgroep

• Trainen in kleine groepjes
• Individuele aandacht en training
• Niveau gerichte oefeningen

Passend-voetbal.indd   1Passend-voetbal.indd   1 03-10-20   18:1003-10-20   18:10
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SPONSOR IN DE SPOTLIGHTS

Beste lezers, 

Ik hoef jullie niet uit te leggen dat FC RDC de leukste 
en gemoedelijkste voetbalvereniging in Deventer is. 
Laagdrempeligheid, verbondenheid en bovenal spelplezier staan 
centraal op ons mooie Sportpark Borgele. In de afgelopen 
jaren is onze vereniging flink gegroeid na het fuseren van 
de moederclubs in 2013. We hebben een gezonde aanwas 
jeugdspelers, in het bijzonder vanuit de mini’s, waardoor onze 
jeugdteams ieder jaar keurig gevuld kunnen worden. 

Die groei is fantastisch en daar moeten we enorm van genieten, 
maar het zorgt echter voor andere uitdagingen dan wij waar 
wij in het verleden voor hebben gestaan. De operationele en 
vooral faciliterende problemen die hierdoor ontstaan, zijn soms 
moeilijk om op te lossen voor onze groeiende vereniging. De 
veldindeling op trainingsavonden lijkt wel een kunstwerk van 
mozaïek, ieder team krijgt een kleiner stukje van het kunstgras, 
niet iedereen heeft de beschikking over 2 goaltjes en op 
zaterdagen is het puzzelen voor de kleedkamerindeling. De club 
zet fantastische stappen vooruit en onze faciliteiten moeten 
mee!

Wij willen graag bijdragen aan de volgende groei die FC RDC 
nodig heeft. Richting het einde van afgelopen seizoen is op 
een organische manier een clubje ontstaan die samen de 
schouders onder de sponsorcommissie wil zetten. Allemaal 
ambitieuze en enthousiaste leden van onze vereniging, die 
de verantwoordelijkheid voelen om onze club verder te 
helpen. Na een voorbereiding vol brainstormen, overleggen 
en zaken uitwerken is het eindelijk zover: de vernieuwde 
sponsorcommissie kan van start en presenteert zich vandaag 
aan u! We zijn een frisse mix van selectiespelers, jeugdtrainers 
en leden van voormalige sponsorcommissies. Wij zijn:

Onze interesse ligt op het ontwikkelen van duurzame 
samenwerkingsverbanden met sponsoren. Samenwerken aan 
en investeren in een nog beter en mooier FC RDC, zodat wij 
de toekomst nog rooskleuriger tegemoet kunnen. Wij zullen 
gericht op zoek gaan naar de juiste nieuwe relaties en extra 

aandacht besteden aan de relaties die we als club al aan zijn 
gegaan; zorgen dat FC RDC de club is waar je als sponsor bij 
wil horen. Dat betekent natuurlijk ook dat wij genoeg terug 
zullen doen voor onze sponsoren: persoonlijk contact, updates 
over FC RDC, sponsor events en vanzelfsprekend waardering en 
kleinigheidjes. Wij willen een partnership! 

Om dit te kunnen bewerkstelligen zal ook ons sponsoraanbod 
aangepast gaan worden. Dit zal deze zomer gepubliceerd 
worden, maar enkele nieuwigheden zijn:

• Sponsordoeken in de ballenvangers;
• Reclameborden op Veld 2;
• Wedstrijdsponsor bij het Eerste Elftal;
• Balsponsor bij het Eerste Elftal;
• Combinatiepakketten.

Wij kunnen natuurlijk niet wachten om hiermee aan de slag te 
gaan, maar dit doen wij natuurlijk niet alleen! Wij zullen werken 
vanuit een nieuwe structuur:

Een sponsorcommissie met adviseurs (o.a. ervaringsdeskundigen 
en oud-leden sponsorcommissies), ambassadeurs (mensen die 
helpen sponsoren te vinden en binden) en met support (o.a. het 
ontwerpen van borden, het plaatsen hiervan en hulp met de 
facturatie). Inmiddels hebben meerdere mensen zich al gemeld 
om een extra bijdrage aan één van deze ondersteunende rollen 
te leveren, maar we kunnen uiteraard alle hulp van onze vele 
clubgenoten gebruiken. 

Ben jij of ken jij iemand die hierin iets voor onze club kan 
betekenen? Zoek snel contact met ons!

Namens de sponsorcommissie, 
Rik Meijerman - Voorzitter

sponsoring@fcrdc.nl

Speciale editie: nieuwe sponsorcommissie van start!

Marc 
Brouwer

Stef 
Koldewijn

Alex 
Hagen

Tycho 
Dellink

Rik 
Meijerman

Tom 
van den 
Berg



j.m 

 

VOOR DE KLEDINGCOMMISSIE / KLEDINGLEASE 

VRIJWILLIGERS MAKEN ONZE CLUB! 

Onze spelers lopen stuk voor stuk in verzorgde kleding. 
Dit gaat niet vanzelf en vraagt om coördinatie. 

 

Wij hebben jou nodig! Wil je ons helpen met de uitgifte en  
het beheer van de kleding van FC RDC en de kledinglease?   

 

Meld je dan aan en maak deel uit van het enthousiaste  
en gezellige team van vrijwilligers. 

 

Wil je meer informatie?  
Bel dan met Paul van Gurp op 06 410 76 739. 

 

Aanmelden kan via: vrijwilligers@fcrdc.cl  
 

G E Z O C H T 

V R I J W I L L I G E R S  
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VOOR DE SCHOONMAAK VAN ONZE KANTINE 

VRIJWILLIGERS MAKEN ONZE CLUB! 

Een schoon clubgebouw is niet vanzelfsprekend. 
Daarvoor hebben wij jou nodig! 

 

Wil jij ons 1 of 2 x per maand helpen  
op ma-di-wo- of donderdagavond? 

 

Meld je dan aan en maak deel uit van het enthousiaste  
en gezellige team van vrijwilligers. 

 

Wil je meer informatie?  
Bel dan met Petya Petrova op 06 383 52 250. 

 

Aanmelden kan via: vrijwilligers@fcrdc.cl  
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Voor veel clubs was het aftellen tot 15 juni 2024. Tot die datum hebben amateurvoetballers de tijd zich eventueel 
over te schrijven naar een andere club. Door de vele kleinere clubs in Deventer is er al jaren niet echt meer sprake 
van trouw en wisselen spelers meer van club dan van de vrouw. 
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Column

Bij ‘ons’ FC RDC is het al enkele jaren rustig. Met het huidige 
Technisch Hart en de staf (komend seizoen blijft de staf volledig 
hetzelfde!) bij het Eerste en Tweede Elftal wordt gestaag 
verder gebouwd aan een zogeheten beleidsplan dat er voor 
moet zorgen dat de club met haar Eerste Elftal een stabiele 
derdeklasser wordt en willen we proberen af en toe een stapje 
naar boven te maken. Daarnaast willen we dit voornamelijk met 
eigen jongens doen. Jongens die de jeugd hebben doorlopen of 
eventueel op een andere manier binding met de club hebben. 

Hierdoor is er afgelopen jaar geen enkele mutatie geweest bij 
ons selectieteam en sluiten er voor komend seizoen een drietal 
nieuwe spelers aan: Rokay Haafkens, Mitchel Pinkster en David 
Klopman maken de stap naar Sportpark Borgele. Dit omdat 
we toch die stap omhoog willen maken. Dit drietal is goed 
doorgelicht door trainer Kick Maatman en hij ziet deze jongens 
als daadwerkelijke versterkingen inclusief een goede band met 
de bestaande selectie. 

Daartegenover staat het vertrek van Stijn Rorije, die stopt in 
verband met zijn opleiding en een drietal jongens die besloten 
hebben komend seizoen in ons Tweede Elftal uit te komen. Ook 
daar maken we grote stappen. Met de komst van trainer Zemir 
Mujic afgelopen seizoen is een goede stap vooruitgezet. Tel 
daarbij op dat de spelersgroep van het Tweede een fantastische 
groep gasten is, op en naast het veld. Daarom zullen we in 
2024/2025 met het Wweede in de tweede klasse, A-categorie, 
uitkomen. 

Tel daarbij op dat het Derde met Paul Roskam een nieuwe 
trainer heeft. Paul neemt  samen met Chris Boersma het team 
onder handen. Voor komend seizoen blijft het Derde Elftal wel 
als recreatief team ingedeeld.

We hebben ook nog eens te maken met aanstormend talent. 
Waar van onderaf de teams als paddestoelen uit de grond 
schieten, stromen langzamerhand ook de JO19- en JO17-spelers 
door naar de selectie. Met ons O23-team, dat deelneemt aan de 
Hanzesteden Bedrijfsverzekeringen Cup van Deventer Voetbal, 
proberen we de aansluiting naar het Eerste en Tweede zo 
optimaal mogelijk te maken. 

Concluderend worden er ieder jaar gereguleerde kleine 
stappen gemaakt waardoor de club er met het selectievoetbal 
momenteel erg goed voorstaat. Het is en blijft zo genieten 
om bij wedstrijden een vol balkon te zien en veel ouders en 
bekenden langs de lijn. En als je denkt dat het allemaal alleen 
maar presteren en hard werken is, dan heb je het mis. De sfeer 
en verbondenheid bij beide teams, inclusief stafleden, is in jaren 
niet zo goed geweest. Dat maakt het ook zo leuk om op onze 
clubavond, donderdagavond, gezellig een biertje te drinken in 
een vol clubhuis. Met fijne mensen achter de bar, een man of 
twintig die in een hevige biljartcompetitie verwikkeld zijn en 
meerdere teams die na de training nog een pijltje komen gooien 
of een Champions League-wedstrijd kijken. 

Kortom, wees welkom bij FC RDC. Niet alleen op zaterdag, 
maar ook op andere momenten in de week is er genoeg te 
doen. FC RDC bindt Borgele en ondertussen ook Diepenveen, 
Keizerslanden en de Zandweerd. 

OLE OLE FC RDC FC RDC OLE OLE.

Roy Beumer

Stabiliteit en gestage groei!
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FC RDC ontvangt de Roparun 2024

De Roparun (‘Rotterdam-Parijs-run’) is 
een non-stop estafetteloop die sinds 
1992 aanvankelijk werd gehouden tussen 
Rotterdam en Parijs. Inmiddels zijn er 
routes vanuit Hamburg en Enschede naar 
Rotterdam. In het Pinksterweekeinde, 
van zaterdagmiddag tot en met 
maandagmiddag, legden de deelnemers 
een afstand van ongeveer 520 kilometer 
af. Dit doen zij om geld op te halen voor 
een goed doel, te weten het toevoegen 
van levenskwaliteit voor mensen met 
kanker en hun naasten. Omdat lang niet 

alles wordt vergoed vanuit de reguliere 
zorg, geeft Roparun organisaties zoals 
zorginstellingen en stichtingen een 
financieel steuntje in de rug. Het geld 
dat via het Roparun-evenement (en alles 
daaromheen) wordt opgehaald, wordt 
jaarlijks verdeeld onder honderden goede 
doelen.

FC RDC heeft de organisatie laten weten 
ook volgend jaar weer het sportpark 
beschikbaar te stellen. 

Johan Machiela.

Sportpark Bredenhorst, de thuisbasis van de mooiste club van Deventer, 
was zondagochtend 19 mei jl. als rustplaats ingericht voor de lopers van 
de Roparun. De lopers en hun begeleiders van Team Stoer konden hier 
een verfrissende douche nemen, van een warme maaltijd genieten en hun 
vermoeide lijf even laten masseren. Toen de organisatie van de Roparun 
ons benaderde, hebben wij geen moment getwijfeld en onze volledige 
medewerking toegezegd. Immers,  wij zijn een voetbalclub met een sterk 
maatschappelijk karakter en een sportief evenement als de Roparun past hier 
naadloos bij. 
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